

REUNIÓ DE JUNTA

TEMA acta – reunió:	JUNTA març 2026
Data reunió:	04-03-2026
Hora:	21:00 a 22:00h
Lloc:	Seu AFA
Convocada per:	Patricia Pérez (presidenta de l'AFA)
Assistents JUNTA:	Desi Pérez, Araceli Ruiz, Tatiana Molina, Meritxell Villacampa, Isabel García, Raul Morales, Sergio Giménez, Silvia Uroz, Mariona Julia (tresoreria).
Assistents ESCOLA:	-
Convidats:	-
Absents:	Conce Algaba, Montse Antolí, Amadeu Arnau, Neus Aliaga, Judit Alonso (secretària)

Ordre del dia:

1. Carnestoltes
2. Jornada celebració 200 anys
3. Xerrada 09/03
4. Extraescolars
5. Robòtica
6. Jornades esportives
7. Diada
8. Recollida signatures
9. Altres

1- Carnestoltes

- Es valora molt positivament la celebració de Carnestoltes. La participació i l'ambient van ser molt bons, i en general tothom en va quedar satisfet.
- De cara a l'any vinent, es comenta que hi hauria d'haver una seu disponible per poder preparar i fer les carrosses.
- Pel que fa al balanç econòmic, el resultat d'ingressos i despeses és positiu i tot està en ordre.

REUNIÓ DE JUNTA

2- Jornada celebració 200 anys

- La jornada es valora molt favorablement. Es destaca que va estar molt ben organitzada.
- Tot i que alguns parlaments van ser breus, el conjunt de l'acte va resultar molt ben coordinat i dinàmic.

3- Xerrada 09/03

- Des de direcció es va demanar el correu electrònic per poder fer difusió de la xerrada entre les famílies. Aquesta informació s'ha facilitat avui mateix.
- A dia d'avui, hi ha aproximadament 30 inscripcions.

4- Extraescolars

- S'informa d'una baixa a l'activitat de jazz-funk.
- D'altra banda, des de Salt Idiomes han trucat per comunicar que hi ha infants que entren a la biblioteca sense control. També han manifestat la necessitat de disposar d'una pissarra nova, ja que l'actual s'ha fet malbé.
- Pel que fa a les samarretes de futbol, no quedava clar qui n'havia d'assumir la gestió. En aquest sentit, el Raúl parlarà amb l'Amadeu per comunicar-li que, a partir d'ara, serà ell mateix qui les gestionarà.
- També s'acorda que el Raúl informará Tresoreria de les quantitats que s'han de girar a cada família per l'equipament de bàsquet, ja que disposa de la relació de les peces que ha demanat cada infant.
- Es fa constar que encara hi ha beques d'extraescolars pendents de cobrament.
- De cara al curs vinent, es planteja la conveniència de crear un full de càlcul compartit de totes les extraescolars, amb l'objectiu de centralitzar en un únic espai tota la informació relacionada.
- Finalment, s'exposa la incidència amb la teulada del gimnàs de judo, que es va perdre. Inicialment, l'escola va posar algunes dificultats per cedir un espai alternatiu, però finalment la situació es va resoldre traslladant l'activitat al pati de l'Escola Pia.

5- Robòtica

- Algunes famílies van expressar queixes pel mal funcionament dels ordinadors. Després de Nadal, van reclamar una compensació per un trimestre que consideraven perdut.
- Aquesta situació va donar lloc a una reunió entre representants de CodeLearn, representants de l'AFA i les famílies afectades. Finalment, la qüestió es va resoldre satisfactòriament i va quedar tot en ordre.
- També s'estudiarà la possibilitat de coordinar els certificats de donacions dels patrocinadors de l'equip de robòtica que no pertany directament a l'escola.

REUNIÓ DE JUNTA

6- Jornades esportives

- Les jornades esportives es duran a terme el dia **18 d'abril a la tarda-vespre**.
- Cal preparar el formulari d'inscripció i parlar amb el Pol perquè passi per les classes a informar i animar l'alumnat a participar-hi.
- Es constata que faran falta moltes mans per poder cobrir correctament l'activitat. L'any passat ja hi va haver manca de persones per ocupar les taules de control, puntuació i seguiment de faltes, entre d'altres funcions.
- Per aquest motiu, es considera necessari planificar bé les pròximes setmanes per poder organitzar-ho tot amb temps. També es veu imprescindible començar-ne la promoció immediatament. Es considera preferible haver de tancar inscripcions per excés de participació que no pas trobar-se amb una baixa assistència.

7- Diada

- La Diada se celebrarà el **6 de juny**.
- Caldrà demanar taules i cadires.
- Es proposa com a temàtica la dels **pirates**, i com a activitat principal, una **cerca del tresor al pati de la sorra**.
- També es planteja organitzar una reunió específica sobre aquesta celebració i, posteriorment, parlar-ne amb l'Ismael.
- Entre altres propostes, es comenta la possibilitat de preparar un **photocall amb impressora de fotos**, fer **samarretes de l'AFA** i buscar un **grup musical** per oferir un concert.

8- Recollida de signatures

- Després de la xerrada sobre sexualitat, es preveu fer pressió als delegats per impulsar la recollida de signatures.
- S'acorda, però, que aquesta acció no es farà abans de la xerrada.

9- Altres

- Es proposa organitzar una **sardinada** de cara al mes de juny.
- També es planteja fer una **votació per WhatsApp** sobre aquest tema.
- Finalment, es vota la incorporació del **Josep Humet (Jepi)** a l'AFA. La seva entrada com a nou membre s'aprova **per unanimitat**.

PROPERA JUNTA: A determinar

Signat : Judit Alonso